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MAGISTRÁT MĚSTA ÚSTÍ NAD LABEM 

Odbor kultury, sportu a sociálních služeb 

Velká Hradební 8, 400 01 Ústí nad Labem 

  

 

 

Zápis z 5. jednání Komise Rady města pro sociálně zdravotní problematiku a místní 

Agendu 21 v roce 2018, konané dne 16. 4. 2018 od 15.00 do 15.50 hodin v zasedací 

místnosti Rady města 

__________________________________________________________________________ 

 

 

Přítomni: Mgr. Jaremová, J. Janeček, Bc. Skálová, Mgr. Černá, MUDr. Haasová, 

MUDr. Vaňková, MUDr. Janec 

 

Přítomní hosté: PaedDr. Čelišová, MUDr. Madar 

 

Nepřítomni, omluveni: p. Polesný 

 

Nepřítomni, neomluveni:  

   

 

Program jednání: 

 

1) Zahájení jednání  
Předsedkyně komise Mgr. Jaremová zahájila jednání a poté seznámila přítomné s 

navrženým programem jednání, který byl upraven následovně: 

 

 doplňuje se bod pULec - První Ústecké environmentální centrum, z.s. - žádost o 

změnu údajů, který je zařazen za bod 2) 

 

 

Usnesení:  KSZMA21 souhlasí s navrženým programem jednání. 

Hlasování: 4pro - 0 proti -  0 zdržel se 

 

Ověřovatel tohoto zápisu: Bc. Irena Skálová 

 

Pozn.  15.10 - MUDr. Vaňková a MUDr. Janec dorazili na jednání později. 

 

2) Zdravé město 

Předsedkyně komise Mgr. Jaremová přivítala na jednání Ing. Hanu Slawischovou -

  koordinátorku Projektu Zdravé město a místní Agenda 21 z Magistrátu města Ústí nad 

Labem a požádala ji o informace k dokumentům, které byly uvedeny v pozvánce. Ing. 

Slawischová nejprve požádala komisi o možnost schvalování dokumentů elektronicky (per 

rolamm) z důvodu úpravy a sjednocení dotačních pravidel v rámci MmÚ. Dotační program 

byl dokončen v pátek 13. 4. 2018 a komise by neměla dostatečný prostor na jeho 

prostudování. Poté představila a seznámila členy komise s: 

a) Hodnotící zprávou procesu místní Agendy 21 a Projektu Zdravé město za rok 

2017 a Akčním plánem procesu místní Agendy 21 na rok 2018 

b) „Plánem zdraví a kvality života“ Projektu Zdravé město a místní Agenda 21 

Ústí nad Labem aktualizovaným pro rok 2018 
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c) pravidly Dotačního programu Projektu Zdravé město a místní Agenda 21 a 

vyhlášením 14. kola Dotačního programu Projektu Zdravé město a místní 

Agenda 21 pro rok 2018, na který je v letošním roce vyčleněno 300 tis. Kč a 

max. výše dotace na jeden projekt činí 30 tis. Kč. Byla navržena tato témata 

výzvy:  

 Zvelebování vzhledu veřejného prostoru ve městě (v okolí komunikací i 

v meziblocích, guerilla gardening, výsadba, okrašlovací aktivity, úklidové 

akce, apod.) 

 Zapojení do osvětových kampaní a akcí (např. Národní dny bez úrazu, 

Evropský týden mobility, Dny zdraví apod.) 

 Posílení místního patriotismu (založeném na lokálních tradicích – 

kulturních, sportovních, historických, společenských, turistických apod.) 

d) ověřenými prioritami občanů vzešlými z celoměstského Fóra Zdravého města 

2017, která potvrdila veřejná anketa a návrhem odpovědných garantů za 

jejich řešení  

 

Všechny výše zmiňované dokumenty budou členům komise zaslány během tohoto týdne 

elektronicky a budou schvalovány dle jednacího řádu formou per rolamm. 

 

Usnesení: KSZMA21 bere na vědomí hlasování per rolamm.  

Hlasování: 6 pro – 0 proti – 0 se zdržel  

 

Paní Slawischová dále informovala komisi o akreditovaném vzdělávacím semináři, 

zaměřeném na udržitelný rozvoj a strategické plánování, který proběhl dne 11. 4. 2018 na 

MmÚ. Vzdělávací akce byla primárně určena vedoucím pracovníkům a úředníkům, 

zúčastnilo se 40 osob, které obdrží certifikát. 

 

3) pULec - První Ústecké environmentální centrum, z.s – Žádost o změnu údajů dotace 

ze Zdravého města 

Žadateli byla v roce 2017 poskytnuta dotace ve výši 30 000,- Kč na projekt „Za tajemstvím 

ústeckých studánek“. Dne  …… podal žadatel žádost o změnu údajů týkající se předloženého 

rozpočtu, kde bylo původně žádáno na tisk brožury o sledování kvality vody studánek v ÚL a 

jeho okolí. Spolek získal na tento tisk sponzorský dar a z tohoto důvodu žádá o možnost 

využití dotace na navýšení odběrů vody. Právní odbor MmÚ se změnou souhlasí, neboť se 

nejedná o změnu účelu použití schválené dotace, pouze o přesun finančních prostředků ve 

schváleném rozpočtu dotace. 

Komise projevila zájem o výtisky brožury. 

 

Usnesení:  KSZMA21 po projednání souhlasí se změnou údajů v podané žádosti a 

konstatuje, že se nejedná o změnu účelu použití dotace. 

Hlasování: 6pro - 0 proti -  0 zdržel se 

 

4) Výstupy z RISKu za rok 2017 

Zpracované výstupy z RISKu za rok 2017 všichni členové komise obdrželi elektronicky 

v časovém předstihu. V systému RISK je kromě sběru dat k dispozici i Katalog sociálních 

služeb, který slouží k vyhledávání požadované sociální služby. Je možné v něm vyhledávat 

konkrétní služby podle zaměření na určitou cílovou skupinu lidí, nebo podle konkrétních 

potřeb. Data si v katalogu aktualizují sami poskytovatelé, je to rychlejší, protože se mohou 

do systému přihlásit v kterýkoliv den i dobu. Katalog je umístěn na stránkách města UL. 

Zpracované Výstupy budou předloženy na jednání Rady města a poté v tištěné podobě 

předány všem členům komise, vedení města a členům RM. V elektronické podobě budou 

umístěny na webových stránkách města Ústí n. L. a v aplikaci RISK.  
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Paní Šmilauerová dále informovala členy komise, že v letošním roce probíhá aktualizace 

systému RISK, během které budou upravována a specifikována i data, která má zájem město 

od poskytovatelů sbírat. Konkrétní specifikace kritérií pro sběr dat bude projednávána na 

Manažerském týmu a poté přenesena na jednání komise. 

 

Usnesení: KSZMA21 doporučuje Radě města Ústí nad Labem vzít tento zpracovaný 

materiál - Výstupy z regionálního informačního systému komunitních služeb (RISK) Ústí 

nad Labem za rok 2017 na vědomí. 

Hlasování: 6 pro – 0 proti – 0 se zdržel 

 

Pozn.  15.30 - MUDr. Haasová dorazila na jednání později. 

 

 

5) Různé  

       Mgr. Černá konstatovala, že v krajském městě ÚL nepůsobí žádná národní 

humanitární organizace, přestože Ústecký kraj je svou skladbou obyvatelstva a 

počtem vyloučených lokalit mezi prvními v ČR. Ráda by na komisi otevřela diskuzi 

na toto téma, případně i v součinnosti s krajem vyvinout úsilí zda by některá 

s organizací neměla zájem rozvinout své služby v našem krajském městě. Na toto 

téma byla vedena diskuze. PaedDr. Čelišová přenese toto téma na jednání Sociálně 

zdravotní komise ústeckého kraje. 

 

 

 Mgr. Jaremová informovala, že v souvislosti s platností OOP se pomalu začínají 

majitelé zbavovat nemovitostí. První je k mání dům v Krásném Březně, v ulici 

1. Máje, který obývají Romové ze Slovenska. Město uvažuje o koupi tohoto domu.  

 

 

 MUDr. Madar, náměstek primátorky, požádal komisi o projednání a vyjádření se 

k dokumentům souvisejících s přihláškou k Agentuře pro sociální začleňování. Mgr. 

Jaremová přihlášku a všechny související dokumenty pošle členům komise 

elektronicky k nahlédnutí a tento bod bude zařazen na příští jednání komise dne 

21. 5. 2018 tak, aby mohl být poté předložen RM a ZM. 

 

 

 

 

Příští jednání – 21. května, od 15.00 hod. v zasedací místnosti Rady města 
 

 

Přílohy 
 

 

 

Zapsala: Šárka Šmilauerová, tajemnice komise 

 

Ověřila: Bc. Irena Skálová, dne ….. 2018 

 

Schválila: Mgr. Lenka Jaremová, předsedkyně komise  


